
 
 

 
 

 
 

 
 

 
GEMEENTERAAD/RAAD VOOR MAATSCHAPPELIJK WELZIJN    STAD MECHELEN 

 

SCHRIFTELIJKE VRAAG BUITEN DE RAADSZITTINGEN 

 
Indiener : Rina Rabau  

 
Datum: 2 september 2020 

 
Onderwerp vraag: In hoeverre weten Mechelaars dat ze een mondmasker kunnen afhalen bij 
de apotheek.  En in hoeverre dienen we als stad een gerichte communcatie op te zetten zodat 
mensen 'hun federale mondmasker' kunnen afhalen. 
 

 
 

Toelichtende nota 
Sinds 15 juni kan men in de apotheek een stoffen mondmasker afhalen – een exemplaar per 
burger – die aangeboden wordt door de federale overheid. Vraag naar stand van zaken in 
Mechelen.   
 
Zoals jullie weten worden de federale mondmaskers via de apothekers verdeeld. Ik zou willen 
weten of de Mechelaar hier voldoende van op de hoogte is en of de voorraden zijn opgehaald 
door onze inwoners.  
 
 

Vragen 

1. Hoe zit het met de voorraad van de apothekers. Vinden Mechelaars de weg tot de 
apothekers om hun mondmaskers op te halen? 

2. Indien niet - is het misschien nuttig om extra te communiceren vanuit onze 
communicatiekanalen (sociale media, website en eventueel samen met de apothekers)? 

3. Verder wil ik ook weten in hoeverre de klanten van het sociaal huis (de zogenaamde 
kwetsbare groepen) hiervan op de hoogte zijn en of we hier communicatief geen tandje 
moeten bijsteken voor deze groep via het sociaal huis?  
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Formulier als bijlage mailen naar gemeenteraad@mechelen.be. 
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